

## Mötesprotokoll 171204

### SKA-sektionens styrelsemöte

#### §1 Mötets öppnande

#### §2 Mötetekniska val

❖ Sekreterare

Cicci M

❖ Justerare/rösträknare

Jan

#### §3 Tankar efter förra mötet

#### §4 Rapporter poster

❖ Ordförande

Fått mail från StuFF om att vi kan få pengar för nya hemsidan, marknadsföringsstöd på 1500kr.

Ansökningar. En person har sökt ordförande!! Utöver det har en till sökt sektionen, och två har sökt till mästeriet. Ansökning stänger på torsdag.

Nästa vecka är det möte på Campus Valla på tisdag och Insekt på torsdag.

❖ Kassör

Vill veta vad hemsidan kommer kosta? 511kr för domän och mail-adresser.

Ska fakturera StuFF för tröjorna.

Ska maila Trappan om bilen till julbordsshoppingen.

❖ Informationsansvarig

❖ Marknadsföringsansvarig

Varit på möte. Har anställts nya lärare på SKA för att kunna erbjuda fler

handledningstimmar. Runt 5% av studenter har känt sig mobbade/blivit utsatta för sexuella trakasserier.

Vi ska sprida information om [liu.se/likavillkor](http://liu.se/likavillkor).

❖ AMO

Ej närvarande, inget att rapportera

❖ UB

Fått svar från Viktor angående 2ans workshops, han beklagade att det blev inställt, men var fullbokad så kunde inte planera in det senare. Cicci P tar med detta till nästa programråd.

❖ Miljöombud

Inget att rapportera.

## §5 Rapport utskott

❖ SKAndal

Tackfest på fredag 8/12

❖ SKAnsen (ej aktivt)

❖ Spotlight (ej aktivt)

## §6 Vad-vi-ska-göra-innan-vi-avgår

Finns ett dokument på driven, "What is left to do".

Pluggfika??? Vi stryker det till vidare.

+ kick-off/out för nya och avgående styrelsen!!

## §7 SU-projekt

❖ Postbeskrivningar

Skulle vara klart till denna vecka, men vi skjuter på det. **Alla ska lägga in sin del senast den 15/12.** SU-projektet ska in 8/1, men vi vill få det klart innan jul.

**§8 Övriga frågor**

**§9 Nästa möte**

❖ ons 13/12 12.15-13, sista mötet innan jul!!